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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ  
 

Pořadové číslo jednání komise:  - 12 -  

Datum a čas konání:   2. 12. 2020, začátek jednání: 11:00 

Místo konání:    online 

Přítomni členové RR:    Bc. Andrea Midkiff, M.A., Ing. Radim Hreha,  

Redaktor:     Libor Kálmán 

 

RR je usnášeníschopná. 

 

Program jednání 

 

Členové RR se dohodli na následujícím programu jednání: 

 

1. Volba zapisovatele 

2. Volba ověřovatele   

3. Hodnocení říjnového čísla Zpravodaje (č. 299)   

4. Hodnocení listopadového čísla Zpravodaje (č.300) 

5. Hodnocení prosincového čísla Zpravodaje (č. 301) 

6. Stav příprav a organizace dvojčísla leden/únor  

7. Podněty RR a diskuze 

 

Pro: 2             Proti: 0             Zdržel se: 0 

 

1. Volba zapisovatele 

 

Zapisovatelem jednání byl zvolen Libor Kálmán. 

 

Pro: 2  Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

2. Volba ověřovatele 

 

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Radim Hreha. 

 

Pro: 2   Proti:  0  Zdržel se: 0 

 

3. Hodnocení říjnového čísla Zpravodaje 

 

Libor Kálmán oznámil, že v říjnovém čísle Zpravodaje byla zveřejněna placená inzerce v ceně 

28 862 Kč. 

 

Usnesení: Členové RR hodnotí říjnové číslo Zpravodaje bez připomínek. 

 

Pro:  2 Proti:  0 Zdržel se: 0 
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4. Hodnocení listopadového čísla Zpravodaje 

 

Andrea Midkiff a Radim Hreha hodnotí listopadové číslo Zpravodaje kriticky. Objevilo se zde 

sedm článků napsaných vedoucím Odboru kanceláře starostky. V článcích by měly zaznít i 

alternativní názory, ne pouze jednostranná vyjádření vedení města. 

 

Usnesení: Členové RR konstatují, že město by mělo k tvorbě Zpravodaje především využívat 

redaktora, který garantuje nezávislost a profesionální zpracování. Apelují také na proaktivní 

vyhledávání alternativních názorů na dění ve městě. 

 

Pro:  2 Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

Libor Kálmán oznámil, že v listopadovém čísle Zpravodaje byla placená inzerce v ceně 14 693 

Kč. 

 

5. Hodnocení prosincového čísla Zpravodaje 

 

Libor Kálmán oznámil, že v prosincovém čísle Zpravodaje byla placená inzerce v ceně 16 802 

Kč. 

 

Usnesení: Členové RR hodnotí prosincové vydání Zpravodaje jako zdařilé z hlediska redakčního 

zpracování i obsahem, zcela v souladu s doporučeními pro vydávání periodik samosprávami. 

 

Pro:  2 Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

 

6. Stav příprav a organizace dvojčísla leden/únor 

 

Libor Kálmán informoval, že do příštího vydání plánuje rozhovor s mníšeckými občany manželi 

Tomášem a Gabrielou Grusovými, kteří jsou uznávanými lékařskými kapacitami. Dále se v něm 

objeví článek o projektu zateplení hasičské zbrojnice, která bude zmíněna i v rubrice Mníšecký 

místopis. Do rubriky Historie se chystá napsat o významném mníšeckém rodákovi, 

královéhradeckém biskupovi Josefu Doubravovi, jehož 100. výročí si připomeneme koncem února. 

 

7. Podněty RR a diskuze 

 

Andrea Midkiff podala návrh, aby se, vzhledem k předpokládanému úbytku inzerentů v důsledků 

koronavirové krize a tím i poklesu příjmů z inzerce, učinily kroky ke snížení výrobních nákladů 

Zpravodaje (např. tiskem na levnější papír). 

 

Usnesení: Členové RR doporučují radě města, aby učinila kroky ke snížení výrobních nákladů 

radničního periodika. 

 

Pro:  2 Proti:  0 Zdržel se: 0 
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Radim Hreha konstatoval, že ne všichni zastupitelé využívají rubriku Anketu zastupitelů. 

 

Usnesení: Členové RR doporučují všem zastupitelům, aby využívali prostor ve Zpravodaji a 

posílali příspěvky do Ankety zastupitelů. Zároveň doporučují zastupitelům, aby se ve svých 

příspěvcích drželi položené otázky a doporučeného počtu znaků 

 

Pro:  2 Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení: Členové RR apelují na radu města, aby požádala opoziční zastupitele o jmenování svého 

zástupce do RR. 

 

Pro:  2 Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

Andrea Midkiff navrhla redaktorovi, aby v některém z povolebních čísel (po sněmovních volbách 

v říjnu 2021) udělal rozhovor s hejtmankou Středočeského kraje Petrou Peckovou. 

 

Andrea Midkiff navrhla, aby se, vzhledem ke čtenářskému komfortu, rozhovory zveřejňovaly ve 

Zpravodaji v nezkrácené podobě 

 

 

 

 

Jednání skončilo ve 12:10 

 

V Mníšku pod Brdy, dne 2. 12. 2020 

 

 

Zapsal: 

 

 

Ověřil:    


